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Välkommen till Teckenrapports voddserie, där vi i fyra delar diskuterar
fyra olika ämnen. Dagens ämne är: Teckenrapports framtid.

EU projektet DJE, Deaf Journalism Europe är ett tvåårigt projekt där sex länder
tillsammans har gett ut nyheter på sina respektive nationella teckenspråk. Dessa
länder är Nederländerna, Belgien, Tyskland, Frankrike, Slovakien och så vi Sverige.
Utöver  det  har  vi  publicerat  ett  antal  nyhetsartiklar  och  reportage  på
internationella  tecken.  Här  i  Sverige  heter  nyhetskanalen  Teckenrapport.
Projektets  två  år  tar  snart  slut,  i  maj.  Det  innebär  att  Teckenrapport  också
avslutas. Många är ni som undrar, vad som händer sen? Det pratar vi om i dagens
vodd. I vodden diskuteras också de två år som gått, vad som varit utmanande och
vilka nyheter som gett mest spridning.

Med  i  studion  finns  Kenny  Åkesson,  projektledare  för  DJE  och  Mona  Riis,  VD  på
Teckenbro. Diskussionens leds av Maria Norberg, som också jobbat med projektet
tillsammans  med  fler  kollegor  på  Teckenbro,  som  driver  DJE  inklusive
Teckenrapport.

Vad tycker ni om Teckenrapports nyheter och om den här vodden? Diskutera gärna
med dina vänner, din familj  eller någon annan och kommentera i våra sociala
medier.
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